
Referat af bestyrelsesmøde den 4. april 

Deltagere: Anders, Peter, Marianne, Steen og Willy. Afbud: Inge og Martin 

Punkter: Underpunkter: Beslutninger: 

1. Godkendelse af 
referat fra 
bestyrelsesmøde 

 Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 

2. Siden sidst   

 Hvad ved vi fra 
området? Hvad ved vi 
om, hvad der sker i 
kommunen? Og 
hvordan ser udsigterne 
ud for en løsning? 

Willy orienterede om situationen. Sagde at 
kommunen tilsyneladende ikke har sat penge 
af på 06 budgettet. At det var vurderingen at 
der tidligst vil ske noget i 2007. Kommunen 
har fx heller ikke indkaldt til udvalgsmøde – 
det er meningen at repræsentanter fra 
området inviteres til at deltage i 
udvalgsarbejde om en løsning. Når der ikke 
er indkaldt til det udvalg, hænger det sammen 
med at teknisk forvaltning har mistet en del 
medarbejdere. Og derfor er underbemandet. 

Oplyste at der formentlig kun kan findes 
penge til at reparere hullerne i vejen. At det 
er et godt teknisk udvalg der fremover får 
ansvaret for vejene. At de vil være indstillet 
på en konstruktiv dialog. 

 Hvad sker der med det 
forslaget fra de to 
familier? 

Der var ikke nogen viden om, hvad der er 
sket siden sidste møde. Willy oplyste at der 
tilsyneladende er problemer med elementer i 
forslaget. Bl.a. må en bus ikke bakke, derfor 
er en del af grundlaget for forslaget ikke til 
stede. Vi afventer en tilbagemelding på næste 
bestyrelsesmøde eller på 
generalforsamlingen. 

3. Generalforsamlingen   

 Tid, sted mm Generalforsamlingen holdes den 10. maj kl. 
19.00 – ca. 21.00 i Kystparkens festlokaler. 

 Dagsorden Dagsordenen er: 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning ved 
formanden 

3. Økonomi ved kassereren 
Indkomne forslag 

4. Indkomne forslag 
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5. Fastsættelse af kontingentet  

6. Valg af bestyrelse – 2 
bestyrelsesmedlemmer for to år. 
Anders Hjort Jørgensen og Peter 
Illerup. Sidstnævnte modtager 
ikke genvalg. 

7. Valg af en bestyrelsessuppleant 
for et år. Inge Christensen. Er på 
valg og modtager ikke genvalg. 

8. Eventuelt 

Der er ikke valg af revisor og suppleant. 
Valgene er toårige. Derfor er der også kun et 
bestyrelsessuppleantvalg. Inge sagde på 
forrige møde at hun ikke vil fortsætte. 
Mangler en konkret tilbagemelding fra Inge. 
Den hentes af Willy. 

 Dirigent Peter har skaffet Ulrik Rasmussen. 

 Hvem fortsætter Peter Illerup stopper af jobmæssige årsager. 
Undersøger om der er en fra området der er 
parat til at tage en tørn. Vigtigt at den vestlige 
ende af grundejerforeningen er dækket ind. 

 Indkaldelse/omdeling Willy laver forslag til indkaldelse. Følger 
vedlagt. Når den er godkendt trykker Willy 
den i 150 eksemplarer. Marianne sørger for 
omdeling sammen med trykte vedtægter. 
Anders trykker vedtægterne. 

4. Økonomi   

 Medlemssituationen og 
økonomi 

Marianne oplyste at vi er godt 70 
medlemmer. At der er ca. 2.500 kr. i kassen 
efter at der er betalt leje af lokaler til 
generalforsamlingen. 

5. Eventuelt  Intet til behandling. 

 


